
Bestyrelsesmøde Esby vand   Lørdag d. 21 september 2024 kl 11, på Ørnevej 21 

 

 
Deltagere: Leo Bahnson, Jette Kromand, Palle Konnerup, Mogens Jespersen og Inge Müller 

 

1. Godkendelse af referat fra møde i februar. 
Ingen kommentarer. Vandet er lagt om, og vi har fået regningen og den er betalt i juni.  
Nedbrydning af det gamle vandværk afventer. 
Vandanalyser på på Esby vandværk. Mogens finder linket dem og sender til Jette. 
 

2. Opgradering af hjemmesiden 
Mogens savner mulighed for at kunne hente relevante dokumenter uden at man skal gemme 
på eget drev først. Åbner man Slettehages hjemmeside får man umiddelbart filer op. 
Bestyrelsesmedlemmernes navne skal fremgå af hjemmeside, samt kontakt information på 
Jette Kromand og Mogens Jespersen (mailadresse og tlf) 
 

3. Proces omkring vores takstblad 
Jette indberetter afgift og vandpris til kommunen. Jette indberetter regnskab for foregående år 
og budget for indeværende år. Takstbladet skal med på møde i februar 2025, så alle er 
indforstået med vores udgangspunkt for takster. Jette kan så få indsigelser fra kommunen som 
kræver mindre justeringer. 
 

4.  Seneste omkring bestræbelser på at fusionere med Sletterhage og Helgenæs vand 
og vejen videre 
I en fusion har vi mulighed for at stille andelshaverne i de to vandværker forskelligt i en kortere 
periode Esby vand har en større formue, som vi kan justere for ved at fritage forbrugerne fra 
Esby for vandafgift i et par år.   
Vi mangler et godkendt 2023 regnskab for Sletterhage vandværk. Næste trin er at en 
statsautoriseret revisor laver et oplæg vedrørende økonomien, som danner udgangspunkt for 
næste møde i Helgenæs vand.  
Hvordan skal det nye selskab fungere. I 2-3 skal der være medlemmer fra begge bestyrelser og 
evt. en større bestyrelse i en periode. 
 
 

5. Mødeaktivitet resten af året 
Mogens og Jette aflæser forbrugernes vandforbrug den 3.11.24 
bestyrelsesmøde den 19.11. kl. 10.00 

 


